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Eladó Családi ház, 108 m2, 2 195 m2 telek, Balatonszentgyörgy
30 990 000 Ft ( ~74 859 € )

Eladó egy tágas, sok lehetőséget rejtő családi ház
Balatonszentgyörgyön!

Adatlap sorszáma: #696900340

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Vakolatlan

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1972

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladóvá vált egy tágas családi ház Balatonszentgyörgyön!

Olyan személyeknek ajánlom első sorban, akik egy kiváló felújítási alapot

keresnek és szeretnék megélni saját kreativitásukat egy restaurálás alkalmával.

Az épület remek lehetőségeket rejt magában. Az alapja beton, falazata tégla. A

szerkezet kimondottan népszerű, a helyiségek és a falak könnyen módosíthatók

és variálhatók. A házba lépve rögtön egy nagy előtérben találjuk magunkat,

ahonnan nyílik 3 szoba, konyha és a fürdőszoba. Ezen felül van kamra és egyéb

tárolásra alkalmas helyiség is. Továbbá találhatunk itt egy félszobát is reduktív

belmagassággal, amely a gyermekek kedvenc játszószobája is lehet. A

nyílászárók még eredetiek, fából készültek, ezek cserélendők. A tető gerendák jó

állapotúak, a lécezés és a fedés újítást igényel. Az ingatlan összközműves, a

fűtéséről gázkazán és kandalló gondoskodik. Az udvaron több melléképület és

tároló is található, továbbá egy pince is rendelkezésre áll. A telek mérete

elegendő helyet kínál kertészkedésre, állattartásra, vagy akár medence, grillező,

vagy egy kis játszótér létesítésére is. A ház Balatonszentgyörgy fő útján, jól

frekventált helyen található, minden lényeges pont megtalálható a közelben. A

Balaton partot néhány perc alatt kerékpárral is megközelíthetjük. Az ingatlan

azonnal birtokba vehető. Amennyiben Ön szeretné meghatározni új otthonának

apró részleteit, színeit és stílusát, mindezt egy olyan helyen, ahol garantátan

megtérül a befektetése, akkor itt az ideje munkához látni!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ein geräumiges Familienhaus in Balatonszentgyörgy zu verkaufen!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die auf der Suche nach einem

ausgezeichneten Renovierungsfonds sind und ihre eigene Kreativität bei der

Restaurierung einsetzen wollen. Das Gebäude hat großes Potenzial. Das

Fundament ist aus Beton, das Mauerwerk ist aus Ziegeln. Die Struktur ist sehr

beliebt, die Räume und Wände können leicht verändert und variiert werden.

Wenn man das Haus betritt, befindet man sich sofort in einer großen Diele mit 3

Zimmern, Küche und Bad. Es gibt auch eine Speisekammer und anderen

Stauraum. Es gibt auch ein halbes Zimmer mit geringerer Deckenhöhe, das ein

beliebtes Spielzimmer für die Kinder sein könnte. Die Fenster und Türen sind

original aus Holz und können ausgetauscht werden. Die Dachbalken sind in

gutem Zustand, die Lattung und die Dacheindeckung müssen erneuert werden.

Das Anwesen verfügt über eine Gastherme und einen Kamin. Auf dem Hof

befinden sich mehrere Nebengebäude und Abstellräume, ein Keller ist ebenfalls

vorhanden. Die Größe des Grundstücks bietet genügend Platz für Gartenarbeit,

Tierhaltung oder auch einen Swimmingpool, Grillplatz oder einen kleinen

Spielplatz. Das Haus befindet sich an der Hauptstraße von Balatonszentgyörgy,

in einer gut frequentierten Lage, mit allen wichtigen Punkten in der Nähe. Das

Ufer des Plattensees ist mit dem Fahrrad in wenigen Minuten zu erreichen. Das

Objekt kann sofort bezogen werden. Wenn Sie die Details, die Farben und den

Stil Ihres neuen Zuhauses bestimmen möchten, und das alles in einer Lage, in

der Sie sich einer garantierten Rendite sicher sein können, dann ist es jetzt an

der Zeit, sich an die Arbeit zu machen!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

A spacious family house for sale in Balatonszentgyörgy!

I recommend it primarily to people who are looking for an excellent renovation

fund and want to use their own creativity in a restoration. The building has great

potential. The foundation is concrete, the masonry is brick. The structure is very

popular, the rooms and walls can be easily modified and varied. Entering the

house, you immediately find yourself in a large hallway with 3 rooms, kitchen

and bathroom. There is also a pantry and other storage space. There is also a

half-room with a reduced ceiling height, which could be a favourite playroom for

the children. The windows and doors are original wooden and can be replaced.

The roof beams are in good condition, the lathing and roofing need renewing.

The property has a gas boiler and a fireplace. There are several outbuildings and

storage rooms in the yard, and a cellar is also available. The size of the plot

offers enough space for gardening, keeping animals, or even a swimming pool,

barbecue or a small playground. The house is located on the main road of

Balatonszentgyörgy, in a well frequented location, with all the essential points

nearby. The shore of Lake Balaton can be reached by bicycle in a few minutes.

The property can be occupied immediately. If you would like to define the

details, colours and style of your new home, all in a location where you can be

sure of a guaranteed return on your investment, then now is the time to get to

work!

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


